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Protokół Nr XXXVII.2013 

z sesji zwyczajnej Rady Powiatu w Opatowie 

odbytej w dniu 2 grudnia 2013 r. 

 

Sesję otworzył i przewodniczył jej obradom pan Zbigniew Wołcerz – Przewodniczący Rady 

Powiatu w Opatowie.  

 

Listy obecności radnych oraz osób zaproszonych obecnych na sesji stanowią kolejno 

załączniki nr 1 i nr 2 do niniejszego protokołu.  

Sesję rozpoczęto o godz. 14
30

, a zakończono o godz. 15
10

. 

 

Proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie obrad sesji i stwierdzenie jej prawomocności. 

2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Okresowa informacja o pracy Zarządu Powiatu pomiędzy sesjami. 

5. Podjęcie uchwał Rady Powiatu w sprawie: 

a) zmiany uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Powiatu Opatowskiego na lata 2013-2017;  

b) zmiany uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu w Opatowie na 2013 r.; 

c) uchwalenia Regulaminu Organizacyjnego Starostwa Powiatowego  

      w Opatowie. 

6. Interpelacje i wolne wnioski radnych. 

7. Zakończenie obrad XXXVII sesji Rady Powiatu. 

 

Pan Przewodniczący wypowiedział formułę „otwieram obrady sesji rady powiatu”. 

Oświadczył, iż na podstawie listy obecności stwierdza, że obrady są prawomocne.  

W sesji uczestniczyło 16 radnych. 

Nieobecny – pan Andrzej Grządziel. 

 

Ad.2) Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia. 

Pan Przewodniczący poinformował, że protokół z poprzedniej sesji został wyłożony 

do wglądu, a następnie zaproponował jego przyjęcie bez odczytywania. 

 

Nikt nie zgłosił uwag, wobec czego zapytał kto jest za przyjęciem protokołu  

z poprzedniej sesji Rady Powiatu bez odczytywania. 

 

 W głosowaniu jawnym protokół z poprzedniej sesji został przyjęty jednogłośnie. 

 Udział w głosowaniu wzięło 16 radnych.  

Pan Przewodniczący poinformował o przejściu do kolejnego punktu obrad. 

 

Ad.3) Przyjęcie porządku obrad.  

Pan Przewodniczący przeszedł do omawiania kolejnego punktu porządku obrad podczas 

gdy o zabranie głosu poprosiła pani Bożena Kornacka. 

Pani radna oznajmiła, że w imieniu radnych ze stowarzyszenia wnosi o wykreślenie  

z porządku obrad punktu dotyczącego uchwalenia Regulaminu Organizacyjnego 

Starostwa Powiatowego, następnie zapytała pana Przewodniczącego o zgodę na 

przedstawienie  krótkiego uzasadnienia. 

Przewodniczący wyraził zgodę i udzielił głosu radnej. 
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Pani Bożena Kornacka powiedziała, że regulamin organizacyjny jest przyjmowany 

przez całą Radę Powiatu w drodze uchwały, a uchwalenie go wymaga bezwzględnie 

wcześniej gruntownego zapoznania się z jego treścią, gdyż jako nowy akt wskazywać 

może na zasadnicze zmiany, które powinny być jasno przedyskutowane. Podkreśliła, że 

dokument jako obszerny i szczegółowy wymaga przeanalizowania i porównania  

z dotychczasową wersją, jak również ustalenia, że został sprawdzony przez radcę 

prawnego pod względem formalno – prawnym, co powinno być realizowane  

w warunkach roboczych podczas prac komisji stałych rady powiatu przy udziale 

Zarządu Powiatu. Kontynuując powiedziała, że powstają wobec powyższego pytania 

takie jak: 

1) czy jest faktycznie zasadne uchwalenie nowego regulaminu organizacyjnego; 

2) od kiedy stanowisko sekretarza jest wakujące; 

3) kto wykonuje zadania obecnego sekretarza; 

4) dlaczego w proponowanym regulaminie organizacyjnym usunięto funkcję pierwszego 

członka zarządu; 

5) jakie jest wytłumaczenie, że nowa struktura organizacyjna wprowadza 4- osobowy 

skład Zarządu Powiatu, jako, że Statut Powiatu stanowi o 5-cio osobowym składzie 

zarządu; 

6) dlaczego jest nadal brak obsadzenia funkcji członka zarządu po rezygnacji pani 

Jolanty Magierowskiej. 

Kończąc wypowiedź pani radna Kornacka oznajmiła, iż tego też powodu wnosi 

ponownie o zdjęcie tego punktu z porządku obrad. 

 

Głos zabrał pan Starosta, który powiedział, że w poprzedniej kadencji nie było 

sekretarza, a osoba, która dotąd pełniła tę funkcję pan Tomasz Sobieraj, był również 

kierownikiem Wydziału Komunikacji w Starostwie Powiatowym w Opatowie. Pan 

Starosta dodał, że pan Sobieraj odszedł za porozumieniem stron do Ożarowa.  

Obecnie na pełnienie tej funkcji została powołana pani Ewa Masternak – 

dotychczasowy kierownik Wydziału Organizacji i Nadzoru. Podkreślił, że ustawodawca 

dał możliwość powoływania tej funkcji staroście. Dodał, że odnośnie składu Zarządu, 

po złożeniu rezygnacji z pełnienia funkcji członka zarządu przez panią Jolantę 

Magierowską, skład ten nie uległ zmianie i obecnie funkcjonuje w  4 - osobowym 

składzie.  

 

Następnie o zabranie głosu poprosił pan Zbigniew Walas, który oznajmił, że trudno 

polemizować z wystąpieniem radnej - pani Bożeny Kornackiej, gdyż siła jej 

wypowiedzi jest większa. Kontynuując dodał, że ustawa o samorządzie województwa 

mówi, iż  powinien być to skład w liczbie od 3 do 5 osób, a w statucie widnieje zapis 5- 

osobowego składu. Następnie pan Zbigniew Walas oznajmił, że „nikomu nie jest 

potrzebny wstyd”, kiedy to organ nadzoru uchyla uchwałę podjętą w takiej formie bez 

wcześniejszego dokładnego przygotowania się do tego. Kontynuując powiedział, że 

skoro statut został uchwalony w takiej formie, a nie innej czyli w 5 osobowym składzie 

dot. członków Zarządu, a nie w liczbie do 5 osób to bez wątpienia „powinniśmy robić to 

co wcześniej zostało uchwalone”.  

 

Głos zabrał pan Starosta, który poprosił pracowników z Wydziału Organizacji  

i Nadzoru o zabranie głosu w/w kwestii. 
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Głos zabrała pani Ewa Masternak - Sekretarz Powiatu, która poinformowała, że aktem 

wyższego rzędu jest zawsze ustawa i to ustawa wskazuje właściwe zajęcie stanowiska. 

Pani Sekretarz oznajmiła, że jednakże dodatkowo w obecnej sytuacji jest brana pod 

uwagę Uchwała Rady Powiatu, która wskazuje i określa liczbę, a w danym przypadku 

liczba ta została zmniejszona o 1 osobę. Ponadto podkreśliła, że na tą chwilę zgodnie  

z interpretacją prawników nie ma żadnych przeszkód by funkcjonować w składzie  

4 - osobowym, gdyż nie jest to sprzeczne z ustawą. 

 

Głos zabrał pan Starosta, który wobec wątpliwości radnych zaproponował wycofanie 

proponowanego porządku obrad w części dotyczącej regulaminu organizacyjnego. 

 

Następnie o zabranie głosu poprosiła pani Wiesława Słowik, która poinformowała, że 

odnośnie sekretarza gminy - jest to obowiązek wyboru wójta i pomiędzy stronami 

zawierana jest umowa o pracę. Podkreśliła w swojej wypowiedzi, że funkcja sekretarza 

nie jest podejmowana uchwałą. 

 

Pan Przewodniczący zapytał czy ktoś chciałby zabrać głos bądź ma jeszcze jakieś 

uwagi. 

Nikt nie zabrał głosu, wobec czego zapytał kto jest za przyjęciem porządku obrad pkt 5 

bez ppkt. c) czyli bez uchwalenia Regulaminu Organizacyjnego Starostwa Powiatowego  

w Opatowie. 

 

W głosowaniu jawnym wniosek o usunięcie z porządku obrad pkt 5 ppkt c) został 

przyjęty jednogłośnie. 

Udział w głosowaniu wzięło 16 radnych. 

 

Następnie pan Przewodniczący Zbigniew Wołcerz odczytał porządek obrad. 

1. Otwarcie obrad sesji i stwierdzenie jej prawomocności. 

2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Okresowa informacja o pracy Zarządu Powiatu pomiędzy sesjami. 

5. Podjęcie uchwał Rady Powiatu w sprawie: 

a) zmiany uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Powiatu Opatowskiego na lata 2013-2017;  

b) zmiany uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu w Opatowie na 

2013 r.; 

6. Interpelacje i wolne wnioski radnych. 

7. Zakończenie obrad XXXVII sesji Rady Powiatu. 

 

Pan Przewodniczący zapytał, kto z radnych jest za przyjęciem odczytanego porządku 

obrad. 

 

W głosowaniu jawnym zaproponowany porządek obrad został przyjęty jednogłośnie. 

Udział w głosowaniu wzięło 16 radnych. 

 

Ad. 4) Okresowa informacja o pracy Zarządu Powiatu pomiędzy sesjami. 

 Pan Przewodniczący poprosił o zabranie głosu przez pana Starostę. 
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Głos zabrał pan Starosta, który przedstawił okresową informację o pracy Zarządu 

 Powiatu pomiędzy sesjami.  

 Przedmiotowy materiał stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu.  

 

Następnie pan Przewodniczący zapytał, czy są pytania do pana Starosty. 

Nikt nie zabrał głosu wobec czego Przewodniczący zaproponował by przejść do 

omawiania kolejnego punktu porządku obrad. 

 

Ad. 5) Podjęcie uchwał Rady Powiatu w sprawie:  

a) zmiany uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Powiatu Opatowskiego na lata 2013-2017. 

 Pan Wiceprzewodniczący Zbigniew Walas odczytał projekt uchwały w sprawie  

 zmiany uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Powiatu Opatowskiego na lata 2013-2017, a następnie zapytał czy może przejść 

do głosowania. 

 

Nikt nie zgłosił uwag, wobec czego zapytał kto jest „za” podjęciem uchwały, kto 

 jest „przeciw” i kto się „wstrzymał”. 

 

W głosowaniu jawnym uchwała Nr XXXVII.61.2013 została podjęta 

jednogłośnie. 

Udział w głosowaniu wzięło 16 radnych. 

 

Przedmiotowa uchwała stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu. 

  

b) zmiany uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu w Opatowie na 2013 

r. 

Pan Wiceprzewodniczący Krzysztof Mazurkiewicz odczytał projekt uchwały  

w sprawie zmiany uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu w Opatowie na 

2013 r., a następnie zapytał czy są uwagi bądź zapytania do przedstawionej treści. 

 

Nikt nie zabrał głosu, wobec powyższego zapytał kto jest „za” podjęciem uchwały, 

kto jest „przeciw” i kto się „wstrzymał”. 

 

W głosowaniu jawnym uchwała Nr XXXVII.62.2013 została podjęta jednogłośnie. 

Udział w głosowaniu wzięło 16 radnych. 

 

Przedmiotowa uchwała stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu. 

Ad. 6) Interpelacje i wolne wnioski radnych. 

Głos zabrał pan Starosta mówiąc, że na dzisiejszej sesji Rady Powiatu jest obecny pan 

Michał Okła - Dyrektor szpitala „Twoje Zdrowie” w Opatowie, który został 

zaproszony w celu udzielenia niezbędnych informacji dotyczących szpitala, po czym 

poprosił pana Przewodniczącego Rady Powiatu o udzielenie głosu panu dyrektorowi. 
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Pan Przewodniczący udzielił głosu panu dyrektorowi. 

 

Głos zabrał pan Michał Okła, informując, że w dniu 27 listopada br., odbyła się sesja 

Rady Gminy w Opatowie, na której Przewodniczący Rady Gminy zabrał głos na temat 

szpitala, mówiąc przy tym całkowitą nieprawdę, co traktuje jako pomówienie  

i oszczerstwo. Kontynuując powiedział, że w związku z zaistniałą sytuacją 

prawdopodobnie „wystąpimy na drogę postępowania sądowego” o zadośćuczynienie 

w tej sprawie. Następnie pan dyrektor przedstawił informację (na dzień 29 listopada 

br. na godz. 14:00) dotyczącą wykonania świadczeń. Oddział wewnętrzny 98%, 

oddział anestezjologii i intensywnej terapii 129%, pediatria 108%, oddział 

neonatologiczny 101%, ginekologiczno-położniczy 91% wykonania kontraktu – jeśli 

chodzi o nielimitowane procedury to 109% kontraktu, oddział chirurgiczny 96 %.  

W związku z powyższym do wykonania kontraktu brakuje 0,7% - powiedział pan 

Michał Okła. Pan Dyrektor poinformował również radnych o aktualnych pracach 

remontowych odbywających się w budynku szpitala na poszczególnych piętrach, po 

czym podsumowując powiedział, że szpital funkcjonuje bardzo dobrze, a    pacjenci są 

zadowoleni. Oznajmił nadto, że wprowadzono ankietę dotyczącą satysfakcji pacjenta, 

o której wynikach po przeanalizowaniu będzie można mówić za około 2 tygodnie. 

Kończąc wypowiedź dodał, iż jeśli są pytania do jego osoby to udzieli odpowiedzi. 

 

Pan  Przewodniczący podziękował panu dyrektorowi za wypowiedź, podkreślając 

jednocześnie, że taka informacja była bardzo potrzebna „po ostatnim szumie 

medialnym”, a następnie zapytał czy są pytania. 

O zabranie głosu poprosił pan Starosta, który wyjaśnił, że w związku z tym, że 

pojawiła się informacja o 50% wykonaniu kontraktu, poprosił dyrekcję szpitala  

o wypowiedzenie się w tej kwestii. Ponadto dodał, iż najbardziej zainteresowany jest 

faktem posuwania się prac budowlanych w budynku szpitala i z tego co mu wiadomo 

szpital ma otrzymać ofertę na dokończenie I oraz II piętra. 

 

Pan Przewodniczący zapytał czy ktoś ma pytania do pana dyrektora. 

O zabranie głosu poprosiła pani Bożena Kornacka, która zapytała pana dyrektora czy 

planowane jest otworzenie nowych oddziałów w szpitalu, czy „stary szpital” zostanie 

przeniesiony na wykończone piętra. 

 

Pan dyrektor odpowiedział, że przede wszystkim musi zostać przeniesiony „stary 

szpital” na wykończone piętra, z nowych oddziałów funkcjonuje na razie jeden lecz 

ma nadzieję, że po I półroczu będą zakontraktowane świadczenia, gdyż chcieliby 

uruchomić rehabilitację, ZOL oraz geriatrię. 

 

Następnie głos zabrał pan Przewodniczący Zbigniew Wołcerz, który zapytał czy ktoś 

chciałby jeszcze zabrać głos.  

 

Nikt nie zabrał głosu, wobec czego poinformował o przejściu do ostatniego punktu 

obrad. 
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Ad. 7. Zakończenie obrad XXXVII sesji Rady Powiatu. 

Pan Przewodniczący Zbigniew Wołcerz wypowiedział formułę – „zamykam obrady 

sesji Rady Powiatu w Opatowie”. 

 

Na tym sesję zakończono. 

       
Protokołowała:  

     

mgr Milena Gatkowska  

mgr Justyna Zdyb     Przewodniczący Rady Powiatu 

       /-/ Zbigniew Wołcerz 

 


